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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 28 – PAŹDZIERNIKA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº posiedzenie 
XXXIII sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 

 
 

W sesji wzięło udział 21 radnych, wobec powyższego Rada Powiatu mogła 
obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż mając na uwadze ustalenia podjęte 

podczas Prezydium Rady Powiatu - w związku ze szczególną sytuacją związaną  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, zwróciła się  
z uprzejmą prośbą o skrócenie wystąpień dyskusyjnych wyłącznie do niezbędnego 
minimum, celem sprawnego i jak najkrótszego przebiegu obrad. 

 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady – wobec braku sprzeciwu ze strony 

radnych, powołała radnego Sławomira Rymarczyka.   
 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania radnych z nimi. 

 
Ad.2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany porządek obrad radni 

otrzymali w aplikacji e–sesja i zapytała, czy ktoś chce zgłosić do niego uwagi. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Informacja Dyrektora Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Starachowicach na temat sytuacji kadrowej w PZOZ. 
4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 
Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego,  

b) w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Powiatowym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach,  

c) w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
w Powiecie Starachowickim na lata 2021-2023”, 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
poszczególne zadania w 2021r.,  

e) w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Powiat Starachowicki prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości stanowiącej wąskotorową linię 
kolejową Starachowice Wschodnie – Iłża, 
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f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
obiektów pływających na terenie Powiatu Starachowickiego, 

g) w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 
Starachowickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na 2022 rok”, 

h) w sprawie zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Starachowicki, 

i) w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 
rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach, 

j) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/196/2020 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Starachowickiego, 

k) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 

l) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 – 2029. 

6. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
7. Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Starachowickiego za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o przebiegu 
wykonania planu finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach oraz Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum  
im. Jana Pazdura w Starachowicach. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2020/2021. 

9. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych radnych oraz informacja Starosty Starachowickiego dotycząca 
oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 

10. Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
13. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
14. Zakończenie obrad. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż wpłynął do 

Rady Powiatu wniosek dotyczący działalności starachowickiego szpitala. Dodała, że 
kserokopię pisma otrzymał każdy z radnych.  

 
Ww. wniosek z dnia 25.10.2021 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu, Starostę 
Starachowickiego. 
 

Starosta Piotr Babicki poinformował, iż sytuacja epidemiczna jest 
dynamiczna i na bieżąco analizowana przez Zarząd Powiatu. Wspólnym priorytetem 
Zarządu jest zapewnienie bezpieczeństwa dla mieszkańców Powiatu, dlatego też 
Zarząd Powiatu wystąpił do Wojewody Świętokrzyskiego o wskazanie tych 
podmiotów leczniczych, w których pacjenci będą mogli się leczyć nie będąc 
pacjentami z zakażeniem SARS – CoV - 2, tak aby mieszkańcy byli spokojniejsi. 
Podkreślił, że Zarząd Powiatu zwrócił się z apelem do Wojewody Świętokrzyskiego, 
aby nie cały starachowicki szpital świadczył usługi dla pacjentów zakażonych 
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COVID – 19. Dodał, że dzięki pracy dyrekcji PZOZ, udało się wyodrębnić: pracownie 
specjalistyczne, podstawową opiekę zdrowotną „Medyk”, punkt szczepień, 
laboratorium diagnostyczne, pracownię diagnostyki obrazowej, oddział onkologii 
dziecięcej, ośrodek rehabilitacji leczniczej dziennej i Zakład Opieki Leczniczej , w 
związku z tym, funkcjonowanie tych obszarów będzie możliwe po dniu  
1 listopada 2021r. Zarząd Powiatu zaproponował utworzenie ośrodka leczącego 
COVID-19 w budynkach po PAKS, lecz nie zostało to zaakceptowane przez 
Wojewodę. Dodał, że uruchamiając ten budynek dla mieszkańców stworzyłaby się 
szansa, aby inne oddziały szpitalne mogły funkcjonować. Podkreślił, że jeśli Rada 
Powiatu wyrazi wole wzmocnienia działań Zarządu Powiatu, zostanie ona przyjęta. 

 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady ogłosiła 20-minutową 

przerwę, w trakcie, której zebrał się Konwent Rady w celu opracowania stanowiska 
dotyczącego dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej w Powiatowym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Starachowicach.  
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Konwent Rady Powiatu wypracował 
stanowisko w sprawie dostępności do świadczeń medycznych przez mieszkańców 
Powiatu Starachowickiego. Ponadto poinformowała, że Przewodniczący Klubów 
poprosili o dodatkową przerwę w celu przeanalizowania treści projektu stanowiska. 
Wobec powyższego, Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę do godz. 10:00 
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 
W związku z opracowaniem przez Konwent Rady, projektu stanowiska, 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmian w porządku 
obrad polegający na wprowadzeniu w punkcie 3, punktu dotyczącego podjęcia 
stanowiska w sprawie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej w Powiatowym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach, z zachowaniem dalszej ciągłości 
numeracji. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 13 głosach „za”, 7 „wstrzymujących 
się” i 1 „nieobecny” rozszerzono porządek obrad sesji o punkt 3 dot. Podjęcia 
stanowiska w sprawie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej w Powiatowym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach, z zachowaniem dalszej ciągłości 
numeracji.  
 
P wprowadzonej zmianie, porządek obrad był następujący: 
 

1.  Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3.  Podjęcie stanowiska w sprawie dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej  
 w Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 

4. Informacja Dyrektora Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach na temat sytuacji kadrowej w PZOZ. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków 
Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego,  

b) w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Powiatowym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach,  
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c) w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
w Powiecie Starachowickim na lata 2021-2023”, 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
poszczególne zadania w 2021r.,  

e) w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Powiat Starachowicki prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości stanowiącej wąskotorową linię 
kolejową Starachowice Wschodnie – Iłża, 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
obiektów pływających na terenie Powiatu Starachowickiego, 

g) w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 
Starachowickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na 2022 rok”, 

h) w sprawie zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Starachowicki, 

i) w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 
rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach, 

j) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/196/2020 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Starachowickiego, 

k) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 

l) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 – 2029. 

6. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
7. Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Starachowickiego za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o przebiegu 
wykonania planu finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach oraz Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum  
im. Jana Pazdura w Starachowicach. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2020/2021. 

9. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych radnych oraz informacja Starosty Starachowickiego dotycząca 
oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 

10. Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
13. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
14. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 3 
 

Stanowisko w sprawie dostępności do świadczeń opieki zdrowotnej  
w Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu Stanowiska nr 1/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie dostępności 
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do świadczeń opieki zdrowotnej w Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 
 

„ Na podstawie §12 ust. 1 Statutu Powiatu Starachowickiego stanowiącego 
załącznik do uchwały Nr XXIX/222/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 
25 marca 2021r. w sprawie: uchwalenia Statutu Powiatu Starachowickiego 
(Dziennik Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z 2021r. poz. 1229), Rada 
Powiatu przyjmuje stanowisko w sprawie dostępności do świadczeń opieki 
zdrowotnej w Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach  
o następującej treści:  

Rada Powiatu w Starachowicach zdaje sobie sprawę z trudnej sytuacji 
epidemicznej w województwie świętokrzyskim, a tym samym uważa za konieczne 
podejmowanie wszelkich działań ratujących ludzi zarażonych COVID-19. Mamy 
świadomość, że Powiatowy Zakład Opieki Zdrowotnej w Starachowicach posiada nie 
tylko odpowiednie wyposażenie ale i ogromne doświadczenie w leczeniu tej choroby. 

Rada Powiatu w Starachowicach dostrzega, że działania zabezpieczające 
potrzeby niemal całego województwa świętokrzyskiego w zakresie leczenia  
COVID-19 realizowane w naszym szpitalu uniemożliwiają jednocześnie leczenie  
w nim mieszkańców powiatu starachowickiego, u których występują inne choroby - 
czasem równie niebezpieczne dla ich zdrowia lub życia. Mamy przy tym 
świadomość, że sąsiednie szpitale powiatowe nie są w stanie zabezpieczyć 
wszystkich potrzeb naszych mieszkańców, a czasem najistotniejszy jest czas 
niezbędny na transport do odległej placówki.  

Wspierając działania Zarządu Powiatu podejmowane w poczuciu 
odpowiedzialności za zdrowie i życie mieszkańców, Rada Powiatu apeluje do 
Wojewody Świętokrzyskiego o podjęcie działań, które zabezpieczą potrzeby 
mieszkańców w przypadku wystąpienia zagrożenia także z powodu innych chorób 
niż COVID-19.  

Jednocześnie Rada Powiatu prosi Wojewodę Świętokrzyskiego, aby na 
potrzeby leczenia COVID-19 został utworzony regionalny ośrodek, który przejąłby 
funkcje realizowane przez szpital powiatowy. Przypominamy jednocześnie, iż Zarząd 
Powiatu przedkłada od przeszło roku propozycję wykorzystania na ten cel obiektów 
Polsko Amerykańskich Klinik Serca w Starachowicach i deklaruje współpracę  
w zakresie stworzenia takiej jednostki.” 

 
Treść projektu powyższego stanowiska 

 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusje, w trakcie, której głos 
zabrali: 

 Radny Mirosław Wojciechowski poinformował, że biorąc pod uwagę obecną 
sytuację epidemiologiczną, zarówno w Powiecie, jak i w całym kraju, 

propozycja wykorzystania PAKS-u na potrzeby COVID-19, to dobry pomysł, 
ale ilość miejsc byłaby niewystarczająca. Obecnie chorych na COVID-19 jest 
bardzo dużo, a pacjentów będzie przebywać, tym samym potrzeby na łózka 
respiratorowe będą rosnąć. Dodał, że w budynku po  PAKS możliwym byłoby 
zabezpieczenie około 40 łóżek, a to za mało. Radny jednocześnie zaapelował 
do wszystkich by się szczepili przeciw wirusowi, gdyż to przede wszystkim 
osoby nie zaszczepione potrzebują pomocy i opieki w szpitalu.  
 

 Radny Piotr Ambroszczyk poinformował, iż złożył wniosek w imieniu 
Starachowickiej Rady Seniorów w sprawie zwiększenia działań na rzecz 
uchronienia starachowickiego szpitala spod rygoru przekształcenia na szpital 
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covidowy. Seniorzy wskazują na to, że to w Kielcach jest kilka szpitali  
i dogodniej byłoby, któryś z tamtejszych szpitali przekształcić w szpital 
jednoimienny, a mieszkańcy naszego powiatu mieliby dostęp do leczenia 
szpitalnego w PZOZ w Starachowicach. Dodał, że konieczne jest podjęcie 
walki z COVID-19, ale nie można pozbawiać mieszkańców Powiatu 
Starachowickiego dostępu do opieki zdrowotnej. Radny dodał, że jest za 
przyjęciem stanowiska.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż jest za przyjęciem 

stanowiska, a jego treść wybiega daleko w przyszłość, na wypadek kolejnych 
fali, dlatego też regionalny ośrodek leczenia COVID-19 jest zasadny. Dodał, że 
obecnie taką funkcję wypełnia szpital powiatowy, faktycznie najlepiej 
przygotowany i wyposażony do realizacji świadczeń w związku z COVID-19. 
Następnie podkreślił, że szpitale kontenerowe zyskują na popularności i taka 
forma daje możliwość elastycznego reagowania na potrzeby leczenia 
pacjentów z wirusem SARS-CoV-2. Podkreślił, że jeśli taki ośrodek by 
powstał, to w przyszłości pozwoliłoby to uniknąć zamykania starachowickiego 
szpitala, przez co pacjenci z terenu Powiatu Starachowickiego nie musieli by 
poszukiwać pomocy w innych szpitalach, które nie zawsze zabezpieczają 
wszystkie potrzeby. Podsumowując dodał, że jest za przyjęciem stanowiska  
w zaproponowanym brzmieniu.  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady 
poddała pod głosowanie powyższe stanowisko Rady Powiatu.  

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 13 głosach „za”  
i 8 „wstrzymujących się”, przyjęła stanowisko Rady Powiatu w sprawie dostępności 
do świadczeń opieki zdrowotnej w Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 

 
Treść powyższego stanowiska wraz z wynikami głosowania imiennego 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 4 
 

Informacja Dyrektora Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach na temat sytuacji kadrowej w PZOZ. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona zwróciła się z prośbą do Pana Grzegorza 
Kalety Dyrektora PZOZ w Starachowicach z prośbą o przedstawienie powyższej 
informacji.  

 

Rozpoczynając, Pan Grzegorz Kaleta Dyrektor Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach poinformował, iż 1 na 10 pacjentów trafiających do 
szpitala jest zaszczepiony dlatego też warto się szczepić, ponieważ pacjenci 
zaszczepieni przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 mają lżejszy przebieg choroby. 
Ponadto zachęcił osoby, które dotychczas nie przyjęły szczepionki, aby się 
zaszczepiły, a te które mogą, żeby przyjęły 3, przypominającą dawkę szczepionki.  

 
Kolejno Dyrektor PZOZ przedstawił stan zatrudnienia w PZOZ, zgodnie  

z załącznikiem Nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w trakcie, której głos 
zabrali: 
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 Radny Mirosław Wojciechowski poinformował, iż kadra lekarska się starzeje,  

a w Powiecie Starachowickim jest kilku studentów na kierunkach medycznych, 
dla których warto stworzyć stypendia, aby mieli szansę podjęcia pracy  
w Starachowicach. Pozwoliłoby to na pozyskanie nowych, młodych lekarzy, co 
oczywiście wiązałoby się z dodatkowymi kosztami.  
 

 Pan Grzegorz Kaleta poinformował, iż projekty o których mówił Pan Mirosław 
Wojciechowski są już realizowane na terenie Województwa Świętokrzyskiego, 
przez Urząd Marszałkowski WŚ. Powyższa sprawa była analizowana również na 
jednym z posiedzeń Zarządu Powiatu w ubiegłym roku, a przyznanie takiego 
stypendium jest po stronie Powiatu. Były podjęte już rozmowy ze studentami  
i zaowocowały one jednym zatrudnionym studentem na umowę zlecenie, by 
mógł później podjąć prace w PZOZ w Starachowicach.  

 
 Radna Danuta Krępa wyraziła swe zadowolenie, z faktu, iż bieżący punkt 

znalazł się w porządku obrad sesji, gdyż z głosów mieszkańców wynika, iż  
w szpitalu są jakieś nieprawidłowości. Dla Radnej niepokojący jest wzrost 
etatów w administracji aż o 10 osób, w związku z czym poprosiła o uzasadnienie 
wzrostu zatrudnienia w administracji.  

 
 Radna Agnieszka Kuś poinformowała, iż z „facebooka Pana Prezydenta” 

dowiedziała się o sytuacji w szpitalu, która jest dość niepokojąca. Wzrost etatów 
personelu średniego i wyższego w 2018 roku – 134 etaty, w 2019 roku - 133 
etaty, w 2020 roku – 111 i w 2021 roku – 170 etatów. Radna zapytała czym 
spowodowany był taki wzrost etatów, w stosunku do 2020 roku, kolejno pytając 
czy efektem takiego zatrudniania jest rezygnacja Członka Zarządu z funkcji. 
Zwróciła się o wyjaśnienie przyczyn wzrostu zatrudnienia personelu średniego  
i niższego w ciągu 9 miesięcy br. o 59 etatów.  

 
 Pan Grzegorz Kaleta poinformował, iż opiekunki medyczne i sanitariusze to 

personel średni i niższy – tu wzrost nastąpił z konieczności zatrudnienia ww. 
osób na oddziałach szpitalnych, radiolodzy, fizjoterapeuci również zostali 
zatrudnieni. Ilość osób zatrudnionych w administracji uległa zmianie w związku  
z nowymi wytycznymi: nastąpiły przesunięcia – dołączono kapelana i 1 osobę  
ze związków zawodowych, doszli pracownicy do działu informatyki, do 
magazynu darów, archiwum, księgowości (dostosowanie do bieżących 
przepisów), kolejne 2 osoby, które przyuczają się do pracy, za pracowników 
którzy przejdą na emeryturę. 

 
 Radna Agnieszka Kuś zapytała czy Dyrektor PZOZ, wszystkie zatrudnienia  

o których mówił uważa za konieczne? Kolejno pytając o rolę Członka Zarządu  
w medialnej aferze kadrowej szpitala? 

 
 Pan Grzegorz Kaleta poinformował, iż wszystkie zatrudnienia są na czas 

określony, a nie nieokreślony. Jednocześnie dodając, że wszystkie zatrudnienia 
były uzasadnione, tak aby pracownicy nie musieli pracować poza godzinami 
pracy z uwagi na stan epidemiologiczny starachowickiego szpitala. Dodał, że 
konkretne osoby zostały zatrudnione do wykonania określonych czynności.  

 
 Radny Mirosław Wojciechowski dodał, iż Dyrektor szpitala cieszy się bardzo 

dobrymi opiniami wśród pracowników szpitala, jednocześnie przypominając, iż 
na oddziałach PAKS było zatrudnionych ponad 100 osób, przy czym  
w administracji jedynie 5 osób. 
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 Radna Danuta Krępa zapytała czy w administracji były zwolnienia 

pracowników. 
 

 Pan Grzegorz Kaleta odpowiedział, iż wypowiedzenia w omawianym okresie były 
składane przez pracowników. 

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż Pan Prezydent zabiera głos na temat 

szpitala, a Pan Starosta się nie wypowiada, przy czym są to jego kompetencje.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zwróciła się z prośbą o podanie liczby osób nowo 
zatrudnionych w administracji szpitala.  

 
 Pan Grzegorz Kaleta poinformował, iż w terminie późniejszym odpowie na 

pytanie. 
 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 
stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedstawioną informacją.  
 

Ad. 5a) 
 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia 
obowiązków Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż w dniu 12 października 

2021r., wpłynęło pismo Pana Roberta Sowuli, w którym składa rezygnację z funkcji 
Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego, pełnionej bez nawiązywania stosunku 
pracy.  

 
Rezygnacja Pana Roberta Sowuli z pełnienia funkcji Członka Zarządu Powiatu  

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Zgodnie z art. 31c ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie 

powiatowym, rada powiatu podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji i zwolnieniu  
z pełnienia obowiązków członka zarządu, zwykłą większością głosów nie później niż 
w ciągu 1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji. Poinformowała, iż powyższy projekt 
uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w trakcie której głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa poinformowała, iż z wielkim niepokojem przyjęła informacje 

o nieprawidłowościach w szpitalu, kolejno pytając czy Pan Starosta wiedział, iż są 
zatrudniane nowe osoby w administracji szpitala, gdyż rzeczą haniebną jest 
zatrudnianie znajomych, czy członków rodzin, jednocześnie pytając czy jest 
właściwy nadzór nad szpitalem. Podkreśliła, że jeżeli Starosta, który jest 
bezpośrednio odpowiedzialny za funkcjonowanie szpitala, jeżeli wiedział  
o nieprawidłowościach, powinien natychmiastowo działać i nie dopuścić, aby to 
inna osoba udzielała informacji w przedmiotowej sprawie. Dodała, że zapisane 
jest w prawie, że nie wolno osobom pełniącym funkcje w samorządach zatrudniać 
członków rodzin. Radna zapytała czy „czy ktoś w tym momencie od momentu, 
kiedy pełnił Pan funkcję Starosty czy ktoś był zatrudniony właśnie w jakiejś 
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jednostce podległej?” oraz czy Starosta wiedział o nieprawidłowościach  
w szpitalu’? 

 
 Starosta Piotr Babicki poinformował, iż jest odpowiedzialny za nadzór nad 

jednostkami podległymi powiatowi, a w informacji jaką przedstawił Dyrektor 
szpitala nie padły stwierdzenia o nieprawidłowościach w zatrudnianiu  
w administracji szpitala. Kolejno dodał, iż wiele osób było zatrudnionych  
w jednostkach powiatowych czy miejskich, a definicja „znajomego” nie jest 
doprecyzowana tym samym trudno mu się odnieść do zadanego przez Radną 
Danutę Krępę pytania.  

 
 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że jeśli są nieprawidłowości, to należy się 

nimi zająć, a jeśli ich nie ma, to zbędna jest dyskusja.  
 

 Radna Danuta Krępa zapytała, czy ktoś z rodziny Pana Piotra Babickiego był 

zatrudniony w szpitalu od kiedy pełni funkcję Starosty. 
 
 Starosta Piotr Babicki odpowiedział, iż nie jest mu wiadome, aby ktoś  

z członków rodziny podjął prace w szpitalu. Podkreślił, że Rada Powiatu  
w bieżącym punkcie przyjmuje rezygnację Członka Zarządu. 

 
 Radny Dariusz Stachowicz zapytał, czy są to nieprawidłowości w szpitalu, które 

skutkują przyjęciem rezygnacji Członka Zarządu? 
 

 Radna Agnieszka Kuś dodała, iż współczuje Radnym, gdyż pewne sprawy 
związane z funkcjonowaniem Powiatu nie powinny być przekazywane  
przez „facebooka Pana Prezydenta”, ponieważ wskazuje to na to, iż Starosta  
i cała Rada Powiatu nie decyduje o powiecie, a robi to Pan Prezydent. Kolejno 
dodała, że „prezentowanie kandydata na Członka Zarządu Powiatu” na 
facebooku nie powinno mieć miejsca w dniu wczorajszym, a gratulacje, składa 
się po dokonaniu wyboru, a nie przed nim.  
 

 Starosta Piotr Babicki stwierdził, iż zna swój zakres obowiązków i kompetencje, 
zna obowiązujące prawo i wie, że ponosi odpowiedzialność za podejmowane 
decyzje.  

 
Przewodnicząca Rady zakończyła dyskusje i poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z pełnienia obowiązków Członka 
Zarządu Starachowickiego.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy głosach 18 głosach „za”  
i 3 „wstrzymujących się”, Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIII/250/2021  
z dnia 28 października 2021 roku w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia  
z pełnienia obowiązków Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Następnie głos zabrał Starosta Piotr Babicki i złożył podziękowania Panu 

Robertowi Sowuli za prace w Zarządzie Powiatu.  
 

Radny Robert Sowula podziękował Zarządowi Powiatu, Dyrektorowi Szpitala, 
Pani Agnieszce Jary oraz pracownikom szpitala, za wspólną pracę. 
 



10 

 

Następnie, Starosta Piotr Babicki zgłosił wniosek o dokonanie zmian  
w porządku obrad sesji, polegający na wprowadzeniu podpunktu b) w punkcie 5, 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu 
Starachowickiego.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 
Starostę, polegający na wprowadzeniu w punkcie 5 porządku obrad, podpunktu 
5b, tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu 
Starachowickiego, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji. 

  
W przeprowadzonym głosowaniu przy 13 głosach „za”, 5 „przeciw”  

i 3 „wstrzymujących się”, Rada Powiatu dokonała zmiany w porządku obrad sesji.  
 

Ad. 5b) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu  
w Starachowicach. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wybór Członka Zarządu Powiatu, 

składa się z następujących podpunktów: 
a) przedstawienie kandydatury na Członka Zarządu Powiatu, 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) przeprowadzenie głosowania, 
d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 
W związku z powyższym zwróciła się z prośbą do Pana Starosty o przedstawienie 
kandydata.  

Starosta Piotr Babicki przedstawił kandydaturę Pani Beaty Stąpor na 
nieetatowego Członka Zarządu. Jak poinformował, Pani Beata Stąpor jest rodowitą 
starachowiczanką, ma wyższe wykształcenie ekonomiczne. Od 1998 roku prowadzi 
z mężem działalność gospodarczą. W 2014 roku uzyskała mandat radnej powiatu 
starachowickiego. W latach 2014-2017 sprawowała również funkcję członkini 
zarządu powiatu starachowickiego. Wówczas odpowiadała m.in. za nadzór nad 
Zarządem Dróg Powiatowych, a także wydziałami inwestycji i komunikacji  
w Starostwie. Jest szczęśliwą mamą córki Martyny.  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy Pani Beata Stapor wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 

Pani Beata Stapor wyraziła zgodę.  
 

Kolejno Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w trakcie której głos 
zabrali: 

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż Pan Prezydent przekazuje informacje,  

o działaniach w Powiecie, a takie zachowanie jest nieprofesjonalne i należy 
szanować każdego radnego. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, iż dzisiejsze głosowanie jest fikcją, skoro 
decyzja została podjęta już wczoraj, a zaistniała sytuacja nie powinna mieć 
miejsca. 
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 Radny Piotr Ambroszczyk stwierdził, iż tak działa demokracja, że jest lider 
danego ugrupowania, który nim kieruje i nie należy mylić spraw formalnych ze 
sprawami politycznymi. Dodał, że Pan Marek Materek jest szefem Klubu, ma 
prawo i obowiązek desygnować osobę na funkcję Członka Zarządu, a Rada 
Powiatu może taką kandydaturę przyjąć lub nie.  

 
 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że skoro lider może wskazać Członka Zarządu 

tzn., że Członka Zarządu Jerzego Materka również wskazał. Dodała, że  
o propozycji na kandydata, rozmawia się w kuluarach, a demokracja nie polega 
na złożeniu gratulacji Członkowi Zarządu już dzień przed wyborem. 

 
 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, iż dzisiejsze działanie to „manipulacja 

i cyrk”, dodał, że teraz powinno być ogłoszone, jak już wszyscy wiedzą kto 
zostanie wybrany. 

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż odwołano Członka Zarządu 

odpowiedzialnego za służbę zdrowia, dlatego dobrze byłoby, aby to lekarz był 
Członkiem Zarządu.  

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady zakończyła 

ją.  
 

Kolejno Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 
ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu wybiera Członków Zarządu 
Powiatu na wniosek Starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej 
połowy ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. Tym samym, zgodnie  
z §16 ust. 1 Statutu Powiatu Starachowickiego, głosowanie tajne przeprowadza 
Komisja Skrutacyjna wybrana w tym celu przez Radę Powiatu spośród radnych. 
Komisja skrutacyjna wybiera przewodniczącego komisji. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do powołania Komisji Skrutacyjnej. 
Zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur.  

 
 Radna Danuta Krępa zgłosiła kandydaturę radnej Agnieszki Kuś na Członka 

Komisji Skrutacyjnej.  
 

 Radny Piotr Ambroszczyk zgłosił kandydaturę radnego Pawła Brzozowskiego  
i radnego Przemysława Czaji.  

 
 Radny Sławomir Rymarczyk zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Olecha.  

 
 Radna Agnieszka Kuś wyraziła zgodę. 
 Radny Paweł Brzozowski wyraził zgodę. 
 Radny Przemysław Czaja wyraził zgodę.  
 Radny Jarosław Olech wyraził zgodę.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej: 
radna Agnieszka Kuś, radny Paweł Brzozowski, radny Przemysław Czaja, radny 
Jarosław Olech.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 19 głosach „za”  
i 2 „wstrzymujących się”, powołała Komisję Skrutacyjną do  przeprowadzenia 
wyboru Członka Zarządu Powiatu w składzie: radna Agnieszka Kuś, radny 
Przemysław Czaja, radny Paweł Brzozowski, radny Jarosław Olech.  
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Kolejno Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach Sesji 

w celu przygotowania kart do głosowania.  
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu radną Agnieszkę Kuś –

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. Poprosiła o przedstawienie zasad głosowania 
i wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych,  
a wyczytanych radnych o podchodzenie, odbieranie karty, głosowanie i wrzucanie 
do urny kart do głosowania.  

 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Kuś przedstawiła zasady 

glosowania a Członek Komisji Skrutacyjnej Paweł Brzozowski wyczytywał z listy 
obecności kolejnych radnych. Radni pobierali karty do głosowania, oddali głosy  
i wrzucili karty do glosowania do urny.  

 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 15-minutowa przerwę w obradach, w celu 

obliczenia głosów. 
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Agnieszka Kuś odczytała treść 

protokołu z wyboru Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego pełniącego swą 
funkcję bez nawiązywania stosunku pracy.  

 
Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na XXXIII sesji Rady Powiatu  
w Starachowicach w dniu 28 października 2021 roku do przeprowadzenia 
głosowania nad wyborem Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego bez 
nawiązywania stosunku pracy. 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 
a) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Agnieszka Kuś, 
b) Członek Komisji Skrutacyjnej – Przemysław Czaja, 
c) Członek Komisji Skrutacyjnej – Paweł Brzozowski, 
d) Członek Komisji Skrutacyjnej – Jarosław Olech, 

stwierdza, że na ogólnA liczbę 21 radnych Rady Powiatu w Starachowicach  
w XXXIII sesji Rady Powiatu w Starachowicach w dniu  
28 października 2021 roku uczestniczy 21 radnych, co stanowi ponad połowę 
ustawowego składu rady. Obrady Rady są więc prawomocne.  
W wyborze na Członka Zarządu Powiatu bez nawiązywania stosunku pracy, 
Starosta zgłosił kandydaturę Pani Beaty Stąpor.  
Głosowanie nad wyborem Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego bez 
nawiązywania stosunku pracy przeprowadzono w sposób tajny. 
(zgodnie z art. 27 ust.3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym 
tekst jednolity Dz.U. z 2020r. poz. 920, z 2021r. poz. 1038)  
Wydano 21 kart do głosowania opieczętowanych pieczęcią Rady Powiatu oraz 
parafowanych przez wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych, oddano 21 głosów ważnych, głosów 
nieważnych oddano 0. W wyborze Pani Beaty Stąpor na funkcję Członka Zarządu 
Powiatu Starachowickiego bez nawiązywania stosunku pracy oddano 21 głosów 
ważnych, 0 głosów nieważnych. Za wyborem głosowało 14 radnych, przeciwko 
wyborowi głosowało 6 radnych, 1 wstrzymał się. Komisja stwierdza, co następuje: 
1. Do wyboru Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego zgodnie z art. 27 ust. 3 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym – tekst jednolity (Dz. 



13 

 

U. z 2020r. poz. 920, z 2021r. poz. 1038,) wymagana jest zwykła większość 
głosów. 

2. Kandydat otrzymał wymaganą większość głosów i tym samym został wybrany na 
Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego bez nawiązywania stosunku pracy.  

Uwagi Komisji Skrutacyjnej: brak.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. Podpisy Komisji Skrutacyjnej. 
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
Pani Beata Stąpor podziękowała za oddane głosy, zarówno te „za” jak  

i „przeciw”, które będą motywowały do pracy. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona odczytała treść przedmiotowej uchwały: 
Na podstawie: art. 31c ust. 3 oraz art. 27 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  

o samorządzie powiatowym oraz § 21 ust. 1 i ust. 4 Statutu Powiatu 
Starachowickiego stanowiącego załącznik do uchwały Nr 29/222/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie: uchwalenia Statutu 
Powiatu Starachowickiego, Rada Powiatu uchwala, co następuje: 

§ 1. W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego, stwierdza się, że na 
Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego, pełniącego swą funkcję bez 
nawiązywania stosunku pracy, Rada Powiatu w Starachowicach wybrała  
Panią Beatę Stapor.  

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Treść powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

Ad.5c) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 
Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Agnieszki Jary Głównego 

Specjalisty ds. Ochrony Zdrowia o przedstawienie powyższego projektu uchwały. 
  

Pani Agnieszka Jary Główny Specjalista ds. Ochrony Zdrowia, przedstawiła 
powyższy projekt uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  

 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  

17 głosach „za”, 3 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę  
Nr XXXIII/252/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 28 października 2021 
roku w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Powiatowym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. 



14 

 

 
Ad.5d i 5e) 
 
 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju 
Pieczy Zastępczej w Powiecie Starachowickim na lata 2021-2023” oraz uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu w Starachowicach  
z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2021r. 

 
Treści powyższych projektów uchwał stanowią załączniki  

Nr 13 i Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Wiesława Daszkowskiego 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Starachowicach  
o przedstawienie powyższych projektów uchwał.  

 
Pan Wiesław Daszkowski Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Starachowicach, przedstawił treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Starachowickim na 
lata 2021-2023” zgodnie z załącznikiem Nr 13 do niniejszego protokołu oraz treść 
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne 
zadania w 2021r., zgodnie z załącznikiem Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 
Starachowickim na lata 2021-2023”, został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Zdrowia i Polityki Społecznej, natomiast projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r.  
w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2021r. został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję Budżetu  
i Finansów.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w trakcie, której głos 

zabrali: 
 
 Radna Danuta Krępa zapytała o środki jakie są przeznaczone np. na windy dla 

osób niepełnosprawnych. Zapytała, czy jest możliwość wykorzystania tych 
środków na montaż windy w domach jednorodzinnych, prywatnych, dla osób, 
które nie mają możliwości indywidualnie sfinansować kosztów związanych  
z montażem takiej windy i czy jest możliwość zwiększenia puli środków 

przeznaczonych na ten cel.  
 

 Wiesław Daszkowski Dyrektor PCPR w Starachowicach wyjaśnił, że montaż 
takiej windy mieści się ramach likwidacji barier architektonicznych i takie 
dofinansowania leżą w gestii PCPR również dla indywidualnych osób. Dodał, że 
problem stanowią koszty montażu. W przyjętych kryteriach na 2021 r. 
związanych z likwidacją barier architektonicznych, na co składa się min. 
przystosowanie łazienek do potrzeb osób niepełnosprawnych, jak również 
podjazdów czy barierek przy posesjach prywatnych, zwiększono kwotę bazową 
dofinansowania do około 9 tys. zł, przy czym w przypadku montażu windy, to 
jedynie ułamek całej wartości zadania. Dodał, że możliwym jest zwiększenie 
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kwoty przewidzianej do dofinansowania likwidacji barier architektonicznych,  
w tym montażu wind, ale musiałoby się to odbyć kosztem wysokości 
dofinansowania do innych zadań dla innych osób niepełnosprawnych, które 
również wnioskują o dofinansowania. Podsumowując dodał, że wysokość 
dofinansowania do poszczególnych zadań faktycznie uzależniona jest od 
wysokości środków PFRON przyznanej dla Powiatu Starachowickiego w danym 
roku.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju 
Pieczy Zastępczej w Powiecie Starachowickim na lata 2021-2023”. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 19 głosach „za”, 1 „brak 
głosu” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIII/253/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 r. w sprawie uchwalenia 
„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Starachowickim na 
lata 2021-2023”.  

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
 Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu w Starachowicach  
z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2021r. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 19 głosach „za”, 1 „brak 
głosu” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIII/254/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały  
Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r.  
w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2021r. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.5f) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Powiat 
Starachowicki prawa użytkowania wieczystego nieruchomości stanowiącej 
wąskotorową linię kolejową Starachowice Wschodnie – Iłża. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Elżbiety Kity Dyrektor 

Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  

 
Pani Elżbieta Kita Dyrektor Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Powiat Starachowicki prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
stanowiącej wąskotorową linię kolejową Starachowice Wschodnie – Iłża, zgodnie  
z załącznikiem Nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego. 

 
W związku z brakiem pytań do projektu powyższej uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXIII/255/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Powiat Starachowicki prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
stanowiącej wąskotorową linię kolejową Starachowice Wschodnie – Iłża. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 5g) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie obiektów pływających na terenie Powiatu Starachowickiego. 

 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Elżbiety Kity Dyrektor 
Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  

 
Pani Elżbieta Kita Dyrektor Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na terenie Powiatu 
Starachowickiego, zgodnie z załącznikiem Nr 19 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  

 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za”, 1 „brak 

głosu” i 3 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/256/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na terenie Powiatu 

Starachowickiego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.5h) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy 
Powiatu Starachowickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na 2022 rok”. 
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Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Wicestarosty Pana Dariusza 

Dąbrowskiego o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 

Wicestarosta Dariusz Dąbrowski przedstawił projekt powyższej uchwały, 
zgodnie z załącznikiem Nr 21 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego, Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej, Komisję Edukacji, Kultury, 
Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za”  
i 4 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/257/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie uchwalenia 
„Rocznego Programu Współpracy Powiatu Starachowickiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.5i) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Starachowicki. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Moniki Lech Głównego 

Specjalisty w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych o przedstawienie powyższego 
projektu uchwały.  

 
Pani Monika Lech Główny Specjalisty w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych przedstawiła projekt powyższej uchwały, zgodnie z załącznikiem  
Nr 23 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej  
i Promocji Powiatu. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach „za” 
 i 4 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/258/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie zasad i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
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powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Starachowicki. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 5j) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 
badania rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Agnieszki Jary Głównego 

Specjalisty ds. Ochrony Zdrowia o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 

Pani Agnieszka Jary Główny Specjalista ds. Ochrony Zdrowia przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 
rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach zgodnie z załącznikiem Nr 25 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada, Powiatu przy 17 głosach „za”  
i 4 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/259/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021r. w sprawie wyboru firmy 
audytorskiej do przeprowadzenia badania rocznego sprawozdania finansowego 
Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 5k) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/196/2020 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Starachowickiego. 
 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Agnieszkę Jary Głównego Specjalistę  

ds. Ochrony Zdrowia o przedstawienie powyższego projektu uchwały. 
 

Pani Agnieszka Jary przedstawiła powyższy projekt uchwały zgodnie  
z załącznikiem Nr 27 do niniejszego protokołu. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Powiatu 
poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXVII/196/2020 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r.  
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w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Starachowickiego. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu, przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych”, Rada 

Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIII/260/2021 z dnia 28 października 2021r.  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/196/2020 Rady Powiatu w Starachowicach  
z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Starachowickiego. 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5l i 5m) 
 

Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 

2021 rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

Projekty uchwał stanowią załącznik Nr 29 i Nr 30 do niniejszego protokołu 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika 
Powiatu o przedstawienie powyższych projektów uchwał łącznie. 
 

Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty uchwał 
wraz z uzasadnieniami i autopoprawką, zgodnie z załącznikami Nr 29, Nr 30 i Nr 31 
do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 

uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

W trakcie dyskusji głos zabrali: 
 

 Radna Joanna Główka poinformowała, że bardzo pozytywnym jest fakt, że 
zarówno Powiat Starachowicki, jak i Gmina Starachowice mogły skorzystać ze 
środków Polskiego Ładu. Dodała, że zostało złożonych 8 tys. wniosków na kwotę 
92 mld zł, z czego Gmina Starachowice otrzymała 22 mln zł na drogi, min.  
ul. Ustronie, ul. Spokojną i ul. Słowackiego, a Powiat Starachowicki otrzymał  
10 mln zł. Stwierdziła, że należy podziękować Posłowi Krzysztofowi Lipcowi, 
który bardzo zaangażował się w działania zmierzające do pozyskania przez te 
samorządy tak dużych środków. Dodała, że środki w kwocie 10 mln zł dla 
Powiatu to bardzo duża kwota i przyczyni się ona do poprawy życia 
mieszkańców zarówno Gmin, jak i Powiatu, ponieważ zostanie min. 
wybudowana ścieżka rowerowa wraz z oświetleniem od ronda w kierunku Lipia, 

zostanie kompleksowo przebudowana droga na odcinku od drogi w kierunku 
Lipia do drogi Starachowice – Lubienia na odcinku o długości ok. 3 km. 
Ponadto, w gminie Wąchock zostanie wybudowany chodnik przy ulicy 
Kamieniczki w Parszowie i zmodernizowany zostanie system odwodnienia, na co 
od dawna czekali mieszkańcy, a w gminie Mirzec zostanie przebudowany 
chodnik przy drodze powiatowej Skarżysko-Kamienna – Gadka. 
 

 Radna Danuta Krępa odniosła się do kwestii zwiększenia planu wydatków 
Domu Pomocy Społecznej w Starachowicach. Zwiększenie jest spowodowanie 
faktem, że w jednostce nie ma maksymalnego obłożenia przez co koniecznym 
jest zwiększenie opłat wnoszonych przez mieszkańców i środków 
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przekazywanych z budżetów Gmin. Dodała, że przyjęć mieszkańców z terenu 
Gminy Starachowice jest bardzo niewiele i należy dążyć do tego, aby tych 
skierowań było więcej. Stwierdziła, że ilość osób, które potrzebują pomocy 
świadczonej przez DPS – y na pewno się zwiększą, ponieważ społeczeństwo się 
starzeje, a jeżeli Gmina nie będzie kierowała ludzi do jednostki, to Powiat będzie 
musiał uzupełniać braki finansowe. Podsumowując zapytała o stan obecny 
mieszkańców w DPS w Starachowicach i w DPS w Kałkowie – Godowie, ilu 
mieszkańców brakuje oraz dlaczego brakuje skierowań mieszkańców z Gminy 
Starachowice i czy są prowadzone jakieś rozmowy w tej kwestii z Gminą.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, że nowy pensjonariusz  

z każdej Gminy jest mile widziany. Wyjaśnił, że prowadzony jest systematyczny 
monitoring zarówno finansów, jak również stanu pensjonariuszy w DPS – ach. 
Dodał, że od 3 tygodni jest komplet mieszkańców w obydwu jednostkach, tj. 88 
w Kałkowie – Godowie i 120 w Starachowicach. Nie są to osoby z naszego 
terenu, a są pensjonariusze z różnych miejsc. Dyrektorzy działali prężnie 
pozyskując nowych mieszkańców, z obszarów, z których mogli zostać tu 
skierowani. Dodał, że miesięczne stawki w DPS – ach w Powiecie 
Starachowickim są stosunkowo niskie. Jednocześnie wyjaśnił, że faktycznie był 
okres kiedy nie było pełnego obłożenia w placówkach, co wygenerowało straty, 
które trzeba teraz pokryć. Proponowane jest uzupełnienie planu finansowego  
w obydwu jednostkach po 50 tys., będzie robiona kolejna analiza przed 
następną sesją Rady Powiatu i wówczas będą dokonywane ewentualne 
dodatkowe uzupełnienia finansowe. Zapewnił, że obecnie sytuacja finansowa  
w obydwu jednostkach jest opanowana. Podsumowując podziękował za 
zaangażowanie i zainteresowanie poszukiwaniem kolejnych pensjonariuszy do 
DPS – ów. 
 

 Starosta Piotr Babicki poinformował, że w ostatnich miesiącach Dyrektorzy 
obydwu jednostek prowadzili bardzo wytężone prace właśnie w celu pozyskania 
nowych pensjonariuszy. Dodał, że obecnie nie ma braków pensjonariuszy. 
Odnosząc się do wypowiedzi radnej Joanny Główki, Starosta Piotr Babicki 
poinformował, że uzyskanie kwoty 10 mln zł dla Powiatu to bardzo dobra 
wiadomość, a wniosek na poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego obejmuje  
4 z 5 gmin wchodzących w skład Powiatu. Jednocześnie poinformował, że 
planowany jest kolejny nabór wniosków do Polskiego Ładu, w którym Powiat 
Starachowicki na pewno będzie składał wnioski. Dodał, że cała droga od ronda  
w kierunku Lipia, aż do drogi w kierunku Lubieni jest obecnie drogą  
w najgorszym stanie, a modernizacja ul. Kamieniczki w Parszowie była 
wielokrotnie podnoszona przez mieszkańców, podobnie jak droga w Gminie 
Mirzec.  

 
 Radna Danuta Krępa podkreśliła, że osobą, która bardzo pomogła  

w pozyskaniu tych środków był Pan Poseł Krzysztof Lipiec. Jednocześnie 
dodała, że złożenie wniosku o dofinansowanie to jedna kwestia, natomiast 
zabieganie o ich przyznanie to druga sprawa. Podkreśliła, że w skali kraju to 
tysiące wniosków i nie mogły one wszystkie być pozytywnie ocenione, a dzięki 
zabiegom Pana Posła udało się je pozyskać. Jednocześnie, zwróciła się do 
Starosty Piotra Babickiego, aby i on podejmował działania zmierzające do 
przyznania kolejnych środków.  
 

 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona podkreśliła, że również do Gminy Wąchock 
trafią środki z Polskiego Ładu, zarówno na zadanie przy ul. Kamieniczki  
w Parszowie, jak również na prace przy zbiorniku wodnym w Wąchocku. Złożyła 
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podziękowania zarówno Posłowi Krzysztofowi Lipcowi, jak również Poseł Agacie 
Wojtyszek, którzy zabiegali o przyznanie tych środków, dzięki którym 
mieszkańcom Powiatu będzie się żyło lepiej.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Bożena 

Wrona zakończyła dyskusję. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIII/261/2021 z dnia 28 października 2021 roku  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu. 

 
W związku z dalszym brakiem pytań, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIII/262/2021 z dnia 28 października 2021 roku  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na 
lata 2021 - 2029.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6 
 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu. 
 

W związku z brakiem pytań do sprawozdania, Przewodnicząca Rady przeszła 
do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 
 
Ad. 7 
 
 Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o przebiegu wykonania 
planu finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach oraz 

Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowa informacja została 
przekazana Radnym w aplikacji e-Sesja i została pozytywnie zaopiniowana przez 
wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu w miesiącu wrześniu br. 
 

O przedstawienie Informacji Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania 
budżetu Powiatu Starachowickiego za I półrocze 2021 r., Przewodnicząca Rady 
poprosiła Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika Powiatu Starachowickiego. 

 
Powyższa informacja stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu. 



22 

 

 
Następnie o przedstawienie Informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach 
Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Grzegorza Kaletę Dyrektora PZOZ. 

 
Powyższa informacja stanowi załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu. 

 
O przedstawienie Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach 
Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Pawła Kołodziejskiego Dyrektora Muzeum. 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 
poszczególne Informacje. 

 
Poddała pod głosowanie przyjęcie Informacji Zarządu Powiatu  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za I półrocze 2021 r. 
W przeprowadzonym głosowaniu, przy 12 głosach „za” 0 „przeciw” 

4 „wstrzymujących się” i 5 „nieobecnych”, Rada powiatu przyjęła Informację 
Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za  
I półrocze 2021 r. 
 

Kolejno poddała pod głosowanie przyjęcie Informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach za  
I półrocze 2021 r. 

W przeprowadzonym głosowaniu, przy 16 głosach „za” i 5 „nieobecnych”, 
Rada powiatu przyjęła Informację o przebiegu wykonania planu finansowego 
Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach za I półrocze 2021 r. 

 
Poddała pod głosowanie przyjęcie Informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura  
w Starachowicach za I półrocze 2021 r. 

W przeprowadzonym głosowaniu  przy 16 głosach „za” i 5 „nieobecnych”, 
Rada powiatu przyjęła Informację o przebiegu wykonania planu finansowego 
Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach za I 
półrocze 2021 r. 
 
Ad. 8 
 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Wrona poinformowała, że 
przedmiotowa informacja została zamieszczona w materiałach na sesję w aplikacji 
eSesja i została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji Powiatu. 
 

Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu. 

 
 Kolejno otworzyła dyskusję w trakcie której, głos zabrali: 
 
 Radna Agnieszka Kuś odniosła się do kwestii, jaka poruszana była na jednej  

z poprzednich sesji Rady Powiatu, dotyczącej zdawalności egzaminów 



23 

 

zawodowych. Dodała, że zdawalność egzaminów zawodowych w Zespole Szkół 
Zawodowych nr 3 w Starachowicach, w którym uczniowie nie podchodzą do 
egzaminu maturalnego, a kończą szkołę jedynie z dyplomem potwierdzającym 
kwalifikacje zawodowe, ta zdawalność jest bardzo niska i wynosi 52%. 
Jednocześnie dodała, że zdawalność na poziomie 100% w zawodzie użytkowania 
obrabiarek skrawających jest konsekwencją tego, że egzamin jest zdawany 
przed Izbą Rzemieślniczą i u pracodawców. Jednocześnie wskazała, że w OHP  
w bieżącym roku egzamin zawodowy zdawało 56 osób i są to osoby z ZSZ nr 3. 
Dodała, że 3 osoby nie zdały części praktycznej, natomiast 50% osób nie zdało 
części teoretycznej. Podsumowując zasugerowała, że należałoby się skupić na 
dodatkowych zajęciach dla uczniów, ponieważ sytuacja jest gorsza niż miało to 
miejsce w roku poprzednim, a uczniowie nie podchodzą do egzaminów 
poprawkowych ponieważ są one płatne. Dodała, że na tak niski poziom 
zdawalności, z pewnością wpływ miało zdalne nauczanie, a współpraca  
z przedsiębiorcami jest bardzo pozytywna, jednak należy podjąć jakieś działania 
dające większe możliwości na uzyskanie pozytywnych wyników egzaminów 
młodzieży, która kończąc ZSZ nr 3 może jedynie uzyskać dyplom potwierdzający 
kwalifikacje zawodowe.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, że na bieżąco prowadzone są 
analizy wyników matur i egzaminów zawodowych. Prowadzone są rozmowy  
z Dyrektorami szkół w tym zakresie, ponieważ to po ich stronie leży 
przygotowanie uczniów do egzaminów. Dodał, że w Zespole Szkół Zawodowych 
nr 1 w Starachowicach powstał program naprawczy wyników maturalnych, 
gdzie uzyskiwane wyniki nie są satysfakcjonujące. Stwierdził, że podobny 
dokument powinien powstać również w ZSZ nr 3, gdzie faktycznie młodzież nie 
podchodzi do egzaminu maturalnego, a egzamin zawodowy jest dla nich jedyną 
możliwością uzyskania dokumentu potwierdzającego nabyte umiejętności.  

 
 Radny Piotr Ambroszczyk wskazał, że zasadnym jest rozważenie możliwości 

prowadzenia klasy dwujęzycznej w którejś ze szkół ponadpodstawowych. Dodał, 
że w jego ocenie podniosłoby to prestiż szkoły, a jednocześnie dało możliwość 
kontynuacji takiego nauczania dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 11  
w Starachowicach, która od tego roku prowadzi nauczanie w takiej klasie, gdzie 
lekcje odbywają się w języku polskim i angielskim.  

 
 Starosta Piotr Babicki poinformował, że kwestia prowadzenia klasy 

dwujęzykowej jest już przedmiotem prowadzonych analiz przez jedną ze szkół 
prowadzonych przez Powiat Starachowicki.  

 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 

Bożena Wrona stwierdziła, że Rada Powiatu zapoznała się z Informacją  
o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 
 
Ad. 9 
 

Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych radnych oraz informacja Starosty Starachowickiego dotycząca 
oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że powyższe informacje zostały 
zamieszczone w aplikacji i eSesja.  
 

Treści powyższych informacji stanowią załącznik Nr 39 i Nr 40 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że z analizy danych 

zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącej Rady Powiatu 
jak i Staroście wynika, że wszystkie osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń 
majątkowych złożyły je w ustawowym terminie. Oświadczenia zgodnie z ustawą  
o samorządzie powiatowym zostały przekazane do dalszej analizy do Urzędu 
Skarbowego, a o błędach wynikających z przeprowadzonej analizy przez Urząd 
Skarbowy, powiadomione zostaną wszystkie osoby, których błędy w oświadczeniach 
dotyczyły. Dodała, że wszystkie oświadczania zgodnie z ustawą o dostępie do 
informacji publicznej zostały opublikowane na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej Starostwa Powiatowego w Starachowicach. 

 
 Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że 
Rada Powiatu w Starachowicach zapoznała się z przedmiotowymi informacjami.   
 
Ad. 10 

 
Przyjęcie zmiany planu pracy Rady Powiatu w Starachowicach na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Wrona poinformowała, że mając na 
uwadze zbliżający się koniec roku budżetowego i konieczność dokonywania 
stosownych przesunięć w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, w celu 
zabezpieczenia finansowego wszystkich wydatków, zasadnym jest zwołanie sesji 
Rady Powiatu w miesiącu listopadzie.  

W związku z powyższym, zasadnym byłoby omówienie tematyki związanej z: 
1. Działalnością kontrolną Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska  

w Kielcach na terenie Powiatu Starachowickiego. 
2. Realizacją „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Starachowickiego na 

lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”.  
3. Sytuacją finansową Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Starachowicach, 
tak, jak to było pierwotnie założone.  
Wobec powyższego poinformowała, że obrady sesji Rady Powiatu w grudniu br. 
byłyby poświęcone przede wszystkim uchwaleniu budżetu Powiatu 
Starachowickiego na 2022 rok. W kwestii posiedzeń stałych Komisji Rady Powiatu 
wyjaśniła, że zostają one bez zmian i będą się odbywały zgodnie z przyjętymi 
planami pracy tych Komisji. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę planu pracy 
Rady Powiatu na 2021 rok.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 14 głosach „za” i 7 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu przyjęła zmianę plany pracy Rady Powiatu na 2021.  
 

Plan pracy Rady Powiatu na 2021 stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 11 
 
  Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
 Radny Piotr Ambroszczyk działając na prośbę Starachowickiej Rady Seniorów 

zwrócił się z wnioskiem o wzmożenie wysiłków zmierzających do przynajmniej 
częściowego uwolnienia Szpitala Powiatowego w Starachowicach spod rygoru 
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przekształcenia w szpital covidowy. Dodał, że przyjęte przez Radę Powiatu 
stanowisko stanowi rozwiązanie tego wniosku.  

 
Treść wniosku stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu. 

 
 Radny Piotr Ambroszczyk złożył interpelację w sprawie współpracy Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Starachowicach z częścią rodziców 
uczestników jednostki. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy  przede wszystkim 
zorganizowania regularnego transportu dla uczestników oraz możliwości 
udostępnienia wzorów dokumentów na stronie internetowej PŚDS. 

 
Treść interpelacji stanowi załącznik Nr 43 do niniejszego protokołu. 

 
 Członek Zarządu Powiatu Ryszard Nowak poinformował, że bardzo korzystnym 

jest fakt, że Powiat Starachowicki uzyskał dofinansowanie ze środków Polskiego 

Ładu. Dodał, że ma nadzieję, że w kolejnych naborach, do Powiatu trafią 
następne środki. Podkreślił, ze mimo poprawiającej się sytuacji finansowej 
Powiatu, bez środków zewnętrznych realizacja inwestycji jest niemożliwa. 

 
Ad. 12 
 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
zapoznał się z treścią protokołu i podpisał go. Poinformowała, iż do chwili obecnej 
nie wpłynęły żadne uwagi radnych dotyczące protokołu Nr XXXII/2021 z dnia  
26 sierpnia 2021 roku. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXII/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 14 głosach 
„za” i 7 „nieobecnych” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad. 13 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona, poinformowała, że zgodnie z dokonaną 
zmianą planu pracy Rady Powiatu, kolejna sesja odbędzie się w miesiącu 
listopadzie, a o jej dokładnym terminie Radni zostaną poinformowani najwcześniej 
jak będzie to możliwe. 
 
Tematyką sesji będzie: 

1. Informacja na temat działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu 
Ochrony Środowiska w Kielcach na terenie Powiatu Starachowickiego. 

2. Informacja na temat realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Starachowickiego na lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”.  

3. Informacja na temat sytuacji Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 
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Ad.14 

 
Zakończenie obrad. 

 
 Wobec wyczerpania całości porządku obrad Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 14:01 zamknęła obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 
 
 
 Na tym Protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodnicząca Rady 

      Bożena Wrona 

    Sekretarz Obrad 

Sławomir Rymarczyk 

 

 
Protokołowały: 
Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 
 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/19839/xxxiii-sesja-rady-powiatu-w-
starachowicach-z-dnia-28102021r.htm  
 
 

https://esesja.tv/transmisja/19839/xxxiii-sesja-rady-powiatu-w-starachowicach-z-dnia-28102021r.htm
https://esesja.tv/transmisja/19839/xxxiii-sesja-rady-powiatu-w-starachowicach-z-dnia-28102021r.htm

